
Fra: Laila Bjørge 
Sendt: tirsdag 8. desember 2020 09:40 
Til: Postmottak Alver 
Emne: VS: Massedeponi Espeland Åse. SEIM 
 
Kan det oppretta sak på dette. Fint om det er referanse til historisk sak. Usikker på om det er både ei 
sak for landbruk og ei for plan- og byggesak 
 
Mvh Laila 
 
Frå: Aril Langesæter <aril.langeseter@hotmail.com>  
Send: tirsdag 8. desember 2020 09:26 
Til: Laila Bjørge <laila.bjorge@alver.kommune.no> 
Emne: Massedeponi Espeland Åse. SEIM 
 
Hei.  
 
Det vart laga eit massedeponi på Espeland på Seim i forbindelse med Fv 57 i si tid. Deponiet vart ikkje 
ferdig utfylt i forbindelse med vegen, og det vart gitt nytt løyve i forbindelse med IKEA utbygginga i 
Åsane. Ref 2009/67-10283/2009. Arkivkode 163/1. Avtalen var då at arealet skulle Vera klart og 
tilsådd innan 01.06.12. Entreprenøren Vassbakk & stol heldt ikkje sin del av avtalen og tippen vart 
aldri ferdigstilt. For nokre år sia begynnte V&S på att, og i den forbindelse vart tippløyvet forlenga.  
 
Me er No komen i siste fase av tilbakeføring av arealet til dyrka mark. Og det er No snakk om å få inn 
ein aktør som har god erfaring med opparbeiding frå massedeponi til dyrka mark. I den samanheng 
må det lagast ein del Vegar i tippen. Både inni og rundt. Dette er både for drenering men også for at 
gravemaskiner og Anna utstyr skal ha køyresterk grunn. Dei vegane som går inni sjølve tippen er 
tiltenkt dekka, men vegen som går rundt i ytterkant av deponiet på 163/1 kunne me tenkt vart 
liggande "open" dette for å letta grashausting å møkakøyring samt redusera faren for jordpakking.  
 
Korleis kan dette utførast i forhold til kommuneplanen til Alver Kommune?  
 
Mvh  
Aril Langesæter  
 
Sendt fra min Huawei-mobiltelefon 
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